
Verzonden: vrijdag 29 mei 2020 18:31
Aan: Griffie Krimpenerwaard <griffie@krimpenerwaard.nl> 
Onderwerp: Mail naar de raad m.b.t. VOF de Jong Benedenberg 90 Bergambacht

Geachte Raad,

In het voorjaar van 2015 heeft VOF de Jong, gevestigd aan de Benedenberg 90 te Bergambacht, een 
aanvraag voor een omgevingsvergunning (bouwen en milieu) ingediend voor het realiseren van een 
stalruimte. In 2015 liep er ook een handhavingszaak voor het illegaal bouwen van een aantal 
sleufsilo’s op betreffende locatie. De sleufsilo’s zijn lopende de behandeling als activiteit ‘bouwen’ 
toegevoegd aan de aanvraag omgevingsvergunning en ook het dempen van watergangen 
(aanleggen). 
 
De afgelopen jaren is er meermaals contact geweest tussen de gemeente en VOF de Jong welke 
heeft geresulteerd in afspraken zoals vastgelegd in een brief van de advocaat van 21 november 2017 
en een brief van Verstoep Bouwadvies en Architectuur van 23 mei 2018. De inhoud van deze 
afspraken was onder andere dat er een rundveestal zou worden vergund en de sleufsilo’s zouden 
worden gelegaliseerd. Dit allemaal met een gewijzigd bestemmingsplan. Verstoep Bouwadvies en 
Architectuur heeft in het verleden mondeling aangegeven de aanvragen omgevingsvergunning pas 
(gedeeltelijk) te willen intrekken als het bestemmingsplan is vastgesteld. Hierover zijn geen concrete 
afspraken gemaakt.

De behandeling van het bestemmingsplan in de gemeenteraad is deze week doorgeschoven naar 
volgende week. Zo kort voor de vaststelling van het bestemmingsplan is intern bekend geworden dat 
in de afgelopen weken de rundveestal reeds is gerealiseerd. Op 26 mei 2020 is door de 
toezichthouder geconstateerd dat de stal is gebouwd. De stal kan mogelijk al zo in gebruik worden 
genomen. Er is gesproken met de heer De Jong. Hij gaf aan verder te willen met de bedrijfsvoering en 
niet langer kon wachten i.v.m. de koeien en de plaatsing van zonnepanelen (incl. subsidie).

Het college is teleurgesteld in deze gang van zaken en doet onderzoek naar hetgeen is gebouwd en 
verlangt op korte termijn een gesprek met de ondernemer voor toelichting op het verleden en het 
bespreken van de stand van zaken.

Het college is van mening dat de inhoud van de bestemmingsplanwijziging een planologisch 
verantwoorde situatie is, waardoor er inhoudelijk geen reden is om het gewijzigde bestemmingsplan 
niet vast te stellen. Omdat dit onderwerp aanstaande dinsdag staat geagendeerd heeft het college 
gemeend u hierover direct per mail op de hoogte te brengen.

Het college zal zich de komende tijd beraden of en hoe handhaving in het buitengebied meer 
aandacht moet krijgen. Dit om de agrariërs een signaal af te geven dat ook zij zich aan de wet- en 
regelgeving dienen te houden. Hierover zullen we met de agrariërs het gesprek aangaan.
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